

HEMMARÖ TOMTÄGAREFÖRENING

Protokoll styrelsemöte

Lördagen den 10 juni 2023 – hos Inga Blomqvist

Närvarande

- ✓ Göran Lättman – ordförande
- ✓ Pia Sandberg – sekreterare
- ✓ Johan Rosell – kassör (via telefon)
- ✓ Inga Blomqvist – styrelse suppleant
- ✓ Erik Ström - styrelse suppleant
- ✓ Stefan Lindberg – byaman Skogen
- ✓ Björn Gustafsson – byaman Ängarna
- ✓ Martin Pernold – byaman Ängarna (via telefon)

1. Frågor från förra styrelsemötet och årsmötet

- ✓ Nedfallna träd i Boklunden

Två stora träd har fallit i boklunden nedanför Bergman 2:52 hänger lite tokigt på några bokträd. Efter mötet går styrelsen ett varv runt "grötlunken" för att inventera dåliga träd och sätter en plan – gäller även dessa två träd.

- ✓ IP-Only,

IP-Only har några saker kvar att göra på ön, De skulle göra detta efter vecka 19 då de sjösatt sin båt – vi avvaktar lite till innan vi påminner.

- ✓ Försäljning av Hemmarö boken

Det är några som ej betalat Pia mejlar och påminner.

2. Nytt från byamän och kassör

Vi har många ängar som vi önskar hålla borta sly på men det är endast **två som är prioriterade:**

"Ängen" bakom Anderssons tomt 2:43 och "Brandbodsängen". Ängen vid Kuggviken slår Stefan Lindberg/Kjell Idenlöv på eget initiativ. Ängen som vi kallar "Äppellunden" vid Ström/Stockhaus 2:48 har tidigare klippts av Rickard Johansson denna äng får gärna någon medlem ta sig ann.

- ✓ Skogen

Stefan har som vi tidigare rapporterat tagit ner två sjuka träd nedanför Rundgren 2:81 och nu har han byggt två bänkar vid allmänna bryggan i Skogen – Bra initiativ och jättetrevligt!

Stefan har hjälpt Roger Melin (Döös 2:73) att ta ner ett skadat träd.

✓ Ängarna

En björk har ramlat nedanför Linse (2:54).

Preliminärt kommer Brandförsvaret och sjöräddningen till Hemmarö 12 augusti. Martin meddelar att han tänker ordna nya brandövningar med föreningens brandutrustning även i sommar för dem som vill.

Efter mötet:

Den rundvandring/inventering som gjordes efter mötet resulterade i en preliminär plan för de fyra platser som noterades vara aktuella för åtgärder. I juli med relativt kort framförhållning kallas till en fällardag. Förhoppningsvis får vi ihop så att vi kan bli fyra lag med två till tre personer i var.

✓ Kassören

Vi gick igenom bokslut och budget som nu är klart.

3. Ev. nytt om vildsvinsjakt

Man kan tyvärr konstatera att vildsvinen finns kvar på ön, man har nu sett 2 stora med ca 8 kultingar, på ängarna mot byn. Jaktlagets kamera har varit ur funktion hela våren man ska nu vara i gång igen.

4. Inför årsmötet

Vi gick igenom samtliga dokument, kallelse, Verksamhetsberättelse, Verksamhetsplan ink bokslut och budget. Några små justeringar som Pia ordnar i vecka så att vi sedan kan skicka ut kallelse och material via mejl till medlemmarna (Lena Karlsson post). Johan förser revisorerna med material och har bokat ett möte där de går igenom materialet.

5. Markarrende

Göran informerade om att vi (Göran/Pia/Johan) har träffat Ohlsson/Dihkan för ett första samtal om markarrendeavtalet som löper ut 2024-02-28.

6. Övriga frågor

✓ Ta ner träd på allmänningen:

Inga Blomqvist tomt 2:122 vill ta ner två träd på allmänningen – Styrelsen gav OK till det.

Rundgren 2:81 har några ytterligare skadade träd nedanför sin tomt som de vill ta ner – Styrelsen gav OK till det.

Bägge dessa trädfällningar görs av medlemmen alt bekostas av medlemmen.

Vid protokollet

/Pia Sandberg